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RG.0002.13.2016 

 

Protokół  Nr XIII/2016 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 27 stycznia 2016 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 

 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 905, a zakończyła o 

godz. 1141. 

 

Ad.I. Godz. 905 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 ( radny Tomasz Budziło brał udział  w 

obradach od godz. 910 ). 

Listy obecności radnych oraz pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 907 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił proponowany porządek 

obrad sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz wystąpił o wyprowadzenie do porządku obrad nowego 

projektu uchwały Rady Gminy w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Radomyśl nad Sanem, w postępowaniu 

rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania liczby 

punktów dla poszczególnych kryteriów. 

Projekt uchwały rozpatrzony byłby jako nowy podpunkt 12 w punkcie V. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie zaproponowanej zmiany.
 

W głosowaniu korektę porządku obrad przyjęto jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianie. 

W głosowaniu porządek obrad został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 
I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 30.12.2015r.  

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 2015-

2022, 

2) zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2016 rok, 
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     3) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 

rok, 

4) powołania komisji doraźnej,  

5) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemu, 

6) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemu, 

7) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, 

8) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu, 

9) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radomyśl nad 

Sanem, 

10) uchwały budżetowej na rok 2016, 

                    11) uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na   2016 

rok, 

                    12) określenia kryteriów naboru do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Radomyśl nad Sanem, w postępowaniu 

rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

oraz przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów. 

VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VII.    Zakończenie XIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 911                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół z sesji 

Rady Gminy z dnia 30.12.15r. znajdował się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi 

Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe radnym, którzy wyrazili na to 

wolę. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej www.radomysl.pl w BIP. 

W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć protokół  

bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania w 

głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 912 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych na 

sesji  Rady Gminy odbytej  w dniu 30.12.15r.  

 

Wniosek radnego Juliana Geneji: 
1.„Proszę o remont drogi lokalnej w Radomyślu nad Sanem od osiedla Armii Krajowej 

do Stacji Uzdatniania Wody.” 

Odpowiedź: 

Zgodnie z ustaleniami z p.p. Sołtysami remonty bieżące dróg gminnych i wewnętrznych 

wykonywane są w ramach wydatków funduszu sołeckiego. W trakcie roku 

budżetowego zadanie może być wsparte środkami gminnymi. 

 

 

 

http://www.radomysl.pl/
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Wnioski radnego Jerzego Gorczycy: 
2. „Proszę o zamontowanie znaków kierunkowych (sierżantów) na drodze powiatowej 

w miejscowości Musików na zakręcie przy posesji Pani Sarek i Pani Kusiowskiej.” 

Odpowiedź: 

W powyższej sprawie skierowano pismo do ZDP w Stalowej Woli. Na dzień dzisiejszy 

brak odpowiedzi. Po monicie telefonicznym ZDP poinformował, że wniosek będzie 

uzgadniany na posiedzeniu zespołu ds. bezpieczeństwa w starostwie powiatowym.  

 

3. „Zwracam się z prośbą o posprzątanie terenu przy  ścieżce rowerowej w miejscowości 

Musików.” 

Odpowiedź: 

Wniosek skierowano do wykonawcy budowy ścieżki rowerowej MPDiM w Rzeszowie. 

W okresie wiosennym firma dokona prac kosmetycznych m.in. wyprofiluje zjazdy. 

 

4. „Zwracam się z prośbą o wykonanie odprowadzenia wody z drogi powiatowej przy 

posesji Pani Zofia Gorczyca w miejscowości Musików.” 

Odpowiedź: 

W powyższej sprawie skierowano pismo do ZDP w Stalowej Woli. Na dzień dzisiejszy 

brak odpowiedzi. W rozmowie telefonicznej ZDP poinformował, że wykonawca 

budowy ścieżki rowerowej zobowiązał się do wykonania odwodnienia w terminie do 

kwietnia br.   

 

Ad.V/1. Godz.916  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Radomyśl 

nad Sanem na lata 2015-2022 przedstawił  Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Wójt poinformował, że w ramach przeprowadzonych konsultacji społecznych 

wpłynęły dwa wnioski o wprowadzenie zmian w zapisach strategii. Jeden wniosek 

złożyła osoba fizyczna tj. p. Krzysztof Janusz, natomiast drugi złożyło stowarzyszenie 

Pandoz. Wójt zaproponował, aby w dniu dzisiejszym przyjąć strategię  w wersji 

oryginalnej. Później po przeanalizowaniu wniosków, będzie można je ewentualnie 

uwzględnić poprzez zmianę strategii w formie uchwały Rady Gminy.  Wójt nadmienił, 

że konsultacje trwają w dalszym ciągu. Oznajmił, że przyjęte opracowanie jest 

konieczne do ubiegania się o środki unijne w perspektywie finansowej na lata 2014-

2020 w celu realizacji inwestycji gminnych. Dlatego też zapisy strategii są zbieżne z 

programami operacyjnymi województwa podkarpackiego, z których gmina chce 

skorzystać. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Radny Bogdan Oszust powiedział, że w strategii jest między innymi mowa o 

scalaniu gruntów. Działki na terenie gminy są bardzo rozdrobnione. Jest możliwość 

pozyskania środków unijnych na scalania. Czy gmina podejmie działania w tym 

temacie. 

Wójt Gminy powiedział, że nie jest to zadanie gminy, tylko starostwa. Inicjatywa 

leży po stronie właścicieli gruntów, którzy składają wniosek wraz  uzasadnieniem do 

starosty. Gmina może zainicjować proces scalania.  
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Radny Jacek Pamuła oznajmił, że problem scalania gruntów istnieje od dawna na 

terenie gminy. Jest sprawa trudna do rozwiązania. Klasyfikacja gruntów nie sprzyja w 

scalaniu. Sam proces może potrwać kilkadziesiąt lat i jest kosztowny. 

 Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/83/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.V/2/3. Godz.930  

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok oraz projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2016r. przedstawiła jednocześnie Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Elżbieta Krawiec. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych przedstawili ustalenia komisji podjęte 

na posiedzeniach. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marzena Garbacz przedstawiła 

propozycje Komisji. 

Komisja po przeanalizowaniu planu wydatków na realizację Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii zaproponowała następujące zmiany: 

1). Z punktu 1 o treści: „Promowanie zdrowego stylu życia, organizowanie imprez 

kulturalnych, integracja środowiska lokalnego” z kwoty 5500 zł. odjąć 500 zł. 

2). Dopisać nowy punkt 10 o treści: „Dofinansowanie działalności formacji tanecznych 

„Akir”, Promyk” i „Eldorado” i wygospodarowaną kwotę z punktu 1 w wysokości 500 

zł. przeznaczyć na sfinansowanie nowo utworzonego punktu 10.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bolesław Puka przedłożył propozycje Komisji, 

która zaproponowała, aby:  

W planie wydatków na realizację Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii: 

1). Z punktu 1 o treści: „Promowanie zdrowego stylu życia, organizowanie imprez 

kulturalnych, integracja środowiska lokalnego” z kwoty 5500 zł. odjąć 500 zł. 

2). Z punktu 6 o treści: „Projekt profilaktyczny „Zainwestuj w siebie” organizowany 

przez Diecezjalny Ośrodek Turystyki i Formacji Chrześcijańskiej Augustianum w 

Radomyślu nad Sanem” z kwoty 4000 zł. odjąć 500 zł.  

3). Dopisać nowy punkt 10 o treści: „Dofinansowanie do wyjazdów na obozy 

wypoczynkowe oraz przygotowanie do zawodów sportowo - pożarniczych” i 

wygospodarowaną kwotę z punktów 1 i 6 w wysokości 1000 zł. przeznaczyć na 

sfinansowanie nowo utworzonego punktu 10.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Tomasz Budziło powiadomił, że 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionych projektów uchwał. 

 

Radny Bolesław Puka powiedział, że jest zaplanowane dofinasowanie 

działalności świetlicy z Żabnie, ale obecnie jest małe zainteresowanie korzystania z niej. 

Zmieniła się osoba prowadząca zajęcia i to być może sprawiło, że mało dzieci uczęszcza 

do świetlicy. Radny poinformował, że Rada Sołecka wyszła z propozycją, aby środki 
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na utrzymanie świetlicy, jeśli w dalszym ciągu będzie małe zainteresowanie,  

przeznaczyć na inny cel np. na zakup stołu do tenisa stołowego. 

Zabierając głos radny Jerzy Gorczyca uzasadnił propozycję Komisji Rewizyjnej 

dotyczącą zwiększenia środków na dofinansowanie  Młodzieżowych Drużyn 

Pożarniczych. Powiedział, że trzeba coś robić aby zachęcić dzieci i młodzież do 

wstępowania w szeregi straży, ponieważ w ostatnim czasie nie jest z tym najlepiej. Ma 

to duże znaczenie dla funkcjonowania i przyszłości istnienia ochotniczych straży. 

Zwiększenie środków zachęci młodzież do wstępowania do straży. 

 W związku z tym zawnioskował dodatkowo, aby w planie wydatków na realizację 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii z  punktu 6 o treści: „Projekt 

profilaktyczny „Zainwestuj w siebie” organizowany przez Diecezjalny Ośrodek 

Turystyki i Formacji Chrześcijańskiej Augustianum w Radomyślu nad Sanem”  odjąć 

1000 zł. i przeznaczyć na sfinansowanie punktu 10 utworzonego przez Komisję 

Rewizyjną o treści: „Dofinansowanie do wyjazdów na obozy wypoczynkowe oraz 

przygotowanie do zawodów sportowo - pożarniczych”. 

Radny Jacek Pamuła powiedział, że obozy dla młodzieży są potrzebne i 

korzystne, ale kosztowne. Część rodzin nie stać na sfinansowanie wyjazdów. 

Organizowane obozy mogą zachęcić dzieci i młodzież do wstępowania w szeregi straży. 

Warto inwestować w młodzież. 

Radna Justyna Szwedo odnosząc się do wniosku Komisji Oświaty dot. 

dofinansowania działalność zespołów tanecznych powiedziała, że jest kilka takich 

zespołów na terenie gminy. Jednak tylko „Sanowiślaczki” corocznie są dotowane. 

Pozostałe formacje borykają się z problemami finansowanymi np. brakuje funduszy na 

stroje. Oznajmiła, że wszystkie dzieci są równe i inne zespoły także trzeba wesprzeć. 

Formacje te uatrakcyjniają różne uroczystości i promują gminę.  

Dlatego też zawnioskowała, aby dodatkowo w planie wydatków na realizację Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii z  punktu 6 o treści: „Projekt profilaktyczny 

„Zainwestuj w siebie” organizowany przez Diecezjalny Ośrodek Turystyki i Formacji 

Chrześcijańskiej Augustianum w Radomyślu nad Sanem” odjąć 500 zł. i przeznaczyć 

na realizację punktu  10 wprowadzonego przez Komisję Oświaty o treści: 

„Dofinansowanie działalności formacji tanecznych „Akir”, Promyk” i „Eldorado”. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Teresa Lachowska powiedziała, że zespoły 

o których mowa są formacjami działającymi pod patronatem GCK. Łącznie występuje 

w nich 56 dzieci. Nadmieniła, że w GCK jest bardzo dużo stroi, które nie są 

wykorzystywane. Można je również przerobić wg potrzeb. Ponadto są kupowane stroje 

jeśli są zgłaszane potrzeby przez zespoły.  

Radna Justyna Szwedo powiedziała, że stroje są bardzo ważne i  nie mogą być 

wciąż te same. Należy je wymieniać. W zespoły należy inwestować, a dzieci traktować 

równo, a tak nie jest. 

Radny Jacek Pamuła powiedział, że należałoby uwzględnić obydwa punkty 

utworzone przez Komisję Oświaty i Komisję Rewizyjną. Zmniejszona kwota na 

realizację punktu „Projekt profilaktyczny „Zainwestuj w siebie” organizowany przez 

Diecezjalny Ośrodek Turystyki i Formacji Chrześcijańskiej Augustianum w Radomyślu 

nad Sanem” będzie wystarczająca.  

Radny Jerzy Gorczyca wycofał swój wniosek zgłoszony na sesji. 
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Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie propozycje zmian zgłoszone przez Komisje i radną Justynę Szwedo w 

planie wydatków na realizację Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii. 

Propozycja: z punktu 1 o treści: „Promowanie zdrowego stylu życia, 

organizowanie imprez kulturalnych, integracja środowiska lokalnego” z kwoty 5500 zł. 

odjąć ogółem 1000 zł i przeznaczyć realizację nowego punktu o treści: 

„Dofinansowanie działalności formacji tanecznych „Akir”, Promyk” i „Eldorado”. 

Propozycja: z  punktu 6 o treści: „Projekt profilaktyczny „Zainwestuj w siebie” 

organizowany przez Diecezjalny Ośrodek Turystyki i Formacji Chrześcijańskiej 

Augustianum w Radomyślu nad Sanem” z odjąć ogółem 1000 zł. i przeznaczyć na 

sfinansowanie punktu: „Dofinansowanie do wyjazdów na obozy wypoczynkowe oraz 

przygotowanie do zawodów sportowo - pożarniczych”. 

W głosowaniu powyższe propozycje zostały przyjęte – 13 głosów „za”, 2 głosy 

„wstrzymujące”. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2016 rok po naniesionych zmianach. 

Projekt uchwały w głosowaniu został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/84/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016r. po naniesionych 

zmianach. 

Projekt uchwały Rady Gminy  został przyjęty w głosowaniu – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/85/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1000 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie powołania komisji doraźnej przedstawił  Wójt 

Gminy Jan Pyrkosz. 

Radny Jacek Pamuła powiedział, że problem służby zdrowia jest zasadniczy. Należy 

zwrócić uwagę na dwa główne, ważne aspekty. Konieczne jest zabezpieczenie 

świadczeń leczniczych dla wszystkich mieszańców gminy. Ponadto istotne jest to, aby 

podmiot który przejmie służbę zdrowia nie generował strat. W latach wcześniejszych 

funkcjonował GSPZOZ, który z roku na rok miał straty, które należało pokrywać z 

budżetu gminy. Efektem niezbyt dobrej sytuacji było przekształcenie publicznego 

zakładu na niepubliczne. Obecnie należy wypracować taki model funkcjonowania 

służby zdrowia, aby działalność podmiotu nie przynosiła strat.  

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że jest możliwość przejęcia i prowadzenia 

wszystkich 3 ośrodków zdrowia przez jeden podmiot, tylko należy mieć gwarancję, że 

żaden z nich nie zostanie zlikwidowany. Należy się jednak zastanowić nad wyborem 

formy podmiotu prowadzącego służbę zdrowia. Jest możliwość utworzenia spółki z 

udziałem obecnych podmiotów, lekarzy czy z udziałem gminy, która wniosła by w 

formie aportu nieruchomości i posiadająca pakiet kontrolny. Możliwe jest również 

utworzenie jednostki budżetowej. Mimo to głównym problemem pozostaje jednak 

problem braku lekarza.  
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Następnie Przewodniczący Komisji Stałych podali propozycje składu komisji doraźnej 

ustalone na posiedzeniach Komisji.  

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zaproponowała cały swój skład do składu 

komisji doraźnej. 

Z Komisji Rewizyjnej wytypowano radnego Bolesława Pukę. 

Z Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zgłoszono radną Lucynę Jurkiewicz. 

Radna Justyna Szwedo zwróciła się z prośbą o wykreślenie jej ze składu komisji 

doraźnej ze względów osobistych.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaproponowany skład komisji 

doraźnej, z wyłączeniem osoby radnej Justyny Szwedo. 

W głosowaniu skład został przyjęty  – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/86/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad. V/5/6. Godz. 1030 

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Podkarpackiemu (dot. pomocy rzeczowej w formie dokumentacji technicznej w 

zakresie budowy chodnika w miejscowości Radomyśl nad Sanem) 

oraz projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Podkarpackiemu (dot. pomocy rzeczowej w formie dokumentacji technicznej w 

zakresie budowy chodnika w miejscowości Chwałowice) przedstawiła jednocześnie 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedstawionych projektów uchwał opiniując go 

pozytywnie. 

Wobec braku uwag do projektów Przewodniczący Rady Gminy zarządził ich 

przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Podkarpackiemu (dot. pomocy rzeczowej w formie dokumentacji 

technicznej w zakresie budowy chodnika w miejscowości Radomyśl nad Sanem) został 

przyjęty jednogłośnie - 14 głosów „za” ( w trakcie głosowania nieobecna była radna 

Lucyna Jurkiewicz). 

Uchwała Nr XIII/87/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Podkarpackiemu (dot. pomocy rzeczowej w formie dokumentacji technicznej w 

zakresie budowy chodnika w miejscowości Chwałowice) został przyjęty - 15 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/88/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/7. Godz. 1034 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Stałe.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/89/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/8. Godz. 1036 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały opiniując go 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie przedstawionego projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” – jednogłośnie ( dołączyła 

radna Lucyna Jurkiewicz). 

Uchwała Nr XIII/90/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.V/9. Godz.1038  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Skarbnik poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Rzeszowie odnośnie przedłożonego projektu uchwały. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/91/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.V/10. Godz.1044  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na 2016 rok przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Skarbnik poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Rzeszowie odnośnie przedłożonego projektu uchwały. 

Wójt Gminy przedstawił planowane do realizacji zadania inwestycyjne zgodnie planem 

jednorocznym oraz wieloletnim.  

Powiedział, że głównym obciążeniem dla gminnego budżetu jest oświata. Na 

bieżące utrzymanie oświaty gmina wyda przeszło 8 mln. zł., podczas gdy subwencja 

oświatowa wyniesie blisko 6 mln. zł. Z dochodów własnych trzeba będzie dołożyć 

ponad 2 mln. zł.  

Z inwestycji wieloletnich  wymienił wydatki na opracowanie projektów przydomowych 

oczyszczalni ścieków w Nowinach. Realizacja tego zadania nastąpi  w przypadku 

pozyskania dofinansowania unijnego.  
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Budowa sieci kanalizacyjnej w Żabnie będzie realizowana także w przypadku uzyskania 

dotacji. W ramach zadań wieloletnich będzie realizowana etapowo przebudowa dróg 

gminnych na „Turkach”  w Woli Rzeczyckiej i drogi w Chwałowicach. Na 

modernizację tych dróg gmina stara się o dofinansowanie zewnętrzne. Ponadto planuje 

się pozyskać dotacje na modernizację domów ludowych w Nowinach, Dąbrówce 

Pniowskiej, Pniowie i Woli Rzeczyckiej.  Planuje się także wybudowanie domu 

ludowego z filią biblioteki w Antoniowie, o ile w tym roku ogłoszony zostanie nabór 

wniosków. Projekt obiektu został już opracowany. W tym celu gmina ma zamiar 

skorzystać z  programu Ministerstwa Kultury, gdzie można uzyskać dofinasowanie w 

wysokości aż 75 % wartości zadania. 

Wójt poinformował, że zadania jednoroczne będą kosztowały gminę blisko 2 mln. zł. 

Najbardziej kosztownym będzie przekazanie udziału w budowie chodników przy 

drodze wojewódzkiej w Chwałowicach. Gmina przeznaczy na ten cel 470 tys. zł. Gmina 

zleciła także opracowanie dokumentacji technicznej na budowę chodnika w Radomyślu 

(ul. Mickiewicza); zgodnie z umową zezwolenie na realizację inwestycji uzyskane 

zostanie w drugiej połowie tego roku. 

W bieżącym roku wydatkowane będą środki na wykonanie odcinków sieci 

wodociągowej Woli Rzeczyckiej. Wybudowany zostanie odcinek sieci kanalizacyjnej 

w Radomyślu (os. Słoneczne) oraz zaprojektowany na ul. Mickiewicza. Ponadto 

przewidziano środki na kontynuację melioracji w Musikowiu i meliorację terenów 

leśnych w Radomyślu.  

W budżecie znalazły się również zadania dotyczące remontu dróg  gminnych: w 

Radomyślu (nowa droga prowadząca do oczyszczalni ścieków), w Rzeczycy Długiej,  

Rzeczycy Okrągłej, w Antoniowie przez „Łączki”, w Pniowie od cmentarza do kościoła, 

w Nowinach,  Kępie Rzeczyckiej i  Witkowicach. W budżecie znalazły się środki na 

zaprojektowanie przebudowy drogi biegnącej przez Osiedle Słoneczne w Radomyślu, 

obejmującego wykonanie nawierzchni, chodników i odwodnienia. Przewidziana jest 

także modernizacja mostów na Łukawicy w Kępie Rzeczyckiej i Rzeczycy Długiej. 

Planuje się także remont drogi prowadzącej do SUW w Chwałowicach ze środków 

gminnych i pozyskanych z FOGR oraz opracowanie koncepcji  zagospodarowania 

terenów wokół zbiornika retencyjnego w Rzeczycy Długiej oraz utwardzenie placu 

przed budynkiem GCK w Chwałowicach w związku  z planowaną budową chodnika. 

W bieżącym roku wybudowana zostanie szatnia dla LZS w Chwałowicach przy 

wsparciu środków z Ministerstwa Sportu, o które gmina będzie się ubiegać. 

Kontynuowany będzie remont szatni na terenie stadionu w Woli Rzeczyckiej. Przy 

szkole w Woli Rzeczyckiej powstanie również plac zabaw. W budżecie zaplanowano 

także środki na dobudowę oświetlenia ulicznego. Kończąc Wójt powiedział, że w roku 

budżetowym mogą znaleźć się dodatkowe środki na realizację innych zadań. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Stałe.       

Radny Bolesław Puka poruszył sprawę wykonania projektu technicznego remontu drogi 

na Osiedlu Słonecznym. Zwrócił uwagę, że  zadanie dotyczy tylko  drogi w Radomyślu. 

Zapytał co z dalszym odcinkiem tej drogi prowadzącej do Żabna. Należałoby 

uwzględnić cały odcinek drogi, o to występuje społeczność Żabna.   

Wójt Gminy powiedział, że nie ma możliwości wykonania całościowego remontu tej 

drogi ze względu na wielkość zadania i brak środków. Projekt przebudowy drogi na 

Osiedlu będzie obejmował wykonanie nawierzchni, odwodnienia i chodników. Będzie 
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to kosztowne zadanie. Dalszy odcinek prowadzący przez pola do Żabna będzie można 

zrobić w innym terminie i trybu. W tym przypadku nie będzie konieczny duży projekt, 

tylko uproszczony oraz  przedmiar robót. 

Przewodniczący Rady Gminy poruszył sprawę dotacji gminy dla ZMKS w Stalowej 

Woli w związku z rozpoczęciem od września kursowania autobusu do Chwałowic. 

Będzie to kwota 40 tys. zł.  

Wójt Gminy nadmienił, że 40 tys. zł będzie przeznaczone na dopłaty do 

wozokilometrów. W rachubę wchodzą również ulgi dla młodzieży szkolnej. Kwota ta 

została obliczona na podstawie rocznych kosztów. Należy zdać sobie sprawę, że autobus 

miejskiej komunikacji jadąc do Chwałowic i z powrotem nie będzie skręcał do bocznych 

miejscowości.  

Radny Jerzy Gorczyca powiedział, że w tegorocznym budżecie mało jest 

zaplanowanych do realizacji inwestycji w Rzeczycy Długiej. 

Wójt Gminy odpowiedział, że systematycznie w każdej miejscowości są wykonywane 

zadania. Nie ma możliwości aby w jednym roku budżetowym realizować inwestycje w 

każdym sołectwie. W Rzeczycy Długiej sporo wykonano w poprzednich latach.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 

„Wstrzymujący”. 

Uchwała Nr XIII/92/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.V/11. Godz.1121  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2016 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Edward 

Wermiński. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/93/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.V/12. Godz.1123  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Radomyśl nad Sanem, w postępowaniu 

rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania liczby 

punktów dla poszczególnych kryteriów przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna 

Dudzińska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  jego przegłosowanie. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIII/93/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VI. Godz.1126 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo Marszałka Województwa 

Podkarpackiego przekazujące uchwałę Sejmiku Województwa Podkarpackiego w 

sprawie wykazu prac w zakresie zabezpieczenia przeciwpowodziowego województwa 

podkarpackiego, aktualnie realizowane, planowane oraz już zrealizowane. 

Wójt Gminy poinformował, że jest to ogólny wykaz zadań w całym województwie 

dotyczący zadań modernizacji urządzeń melioracji podstawowej czyli wałów 

przeciwpowodziowych. W wykazie zamieszczone są zadania dotyczące także naszej 

gminy m.in. planowana przebudowa wałów Wisły II etap.  

Przewodniczący Rady Gminy powiadomił o wpłynięciu do Rady Gminy skargi 

P. Bolesława Chmielowca wg, którego został on bezprawnie pozbawiony własności 

odziedziczonej po ojcu tj. działki położonej w Radomyślu nad Sanem. 

Wójt Gminy wyraził zdanie, że P. Chmielowiec rości sobie prawa własności do 

działki, którą jego ojciec  zakupił przed I wojną światową i uważa obecnie, że jako 

spadkobierca do tej działki posiada prawo własności. Wójt powiedział, że zakup nastąpił 

1906 r. i wiadomo, że od tego czasu następowały zmiany prawne w zakresie 

nieruchomości. Chociażby w latach 70-ych ubiegłego wieku, kiedy to następowało 

uwłaszczanie się. Wcześniej istniały parcele gruntowe, po zmianach powstawały działki 

ewidencyjne. Ewidencja gruntów uległa całkowitej zmianie. Pewna osoba uwłaszczyła 

się na działkę do której rości prawa P. Chmielowiec. W postępowaniu sądowym 

uzyskała postanowienie przez zasiedzenie i mając akt własności sprzedała tę działkę. 

Tylko nie była to parcela gruntowa tylko działka ewidencyjna.  Urząd Gminy nie miał 

z tą sprawą nic wspólnego.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bolesław Puka powiadomił, że plan pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2016 rok zostanie przedstawiony do zatwierdzenia na następnej 

sesji Rady Gminy.  

Radna Justyna Szwedo złożyła wniosek o przeprowadzenie kontroli przez 

Komisję Rewizyjną działalności Gminnego Centrum Kultury. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

W głosowaniu wniosek przyjęto – 10 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymujących”. 

Radny Jerzy Gorczyca w imieniu Gminnego Zarządu ZOSP w Radomyślu nad 

Sanem zaprosił wszystkich radnych i sołtysów na mające odbyć się w niedługim czasie 

zebrania sprawozdawczo – wyborcze w poszczególnych miejscowościach.  

Radna powiatu stalowowolskiego Leokadia Gugała poinformowała o 

organizowanym bezpłatnym kursie komputerowym dla osób starszych. Zapisy 

odbywają się we wszystkich bibliotekach na terenie gminy. Zaprosiła do wzięcia udziału 

w kursie.   

 

Podczas  sesji zgłoszono następujące pisemne wnioski: 

Wniosek radnego Jerzego Gorczycy: 
1.„Zwracam się z prośbą o wymianę tablic miejscowości(zielonych) Musików, na 

początku i na końcu miejscowości na drodze powiatowej Rzeczyca Długa – Zarzecze. 

Tablice są pomalowane farbą o nieprzyzwoitej treści.” 
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Wniosek radnego Ryszarda Zbydniowskiego: 
2.„Proszę o zamontowanie oświetlenia ulicznego na istniejących słupach przy 

posesjach: Machowski Jacek, Czerpak Andrzej, Ryszard Zbydniowski (w tym 

przypadku istnieje możliwość przeniesienia lampy z poprzedniego słupa).” 

 

Wniosek radnego Tomasza Budziło: 

3.„Proszę zwrócić się do Zarządu Melioracji Wodnych o uzupełnienie brakujących krat 

w śluzie przepływowej na rzece Strachocka w miejscowości Dąbrówka Pniowska. Brak 

tych krat spowoduje brak możliwości przepływu wody przez co mogą wystąpić lokalne 

podtopienia.” 

 

Wniosek radnego Jacka Pamuły i Sołtysa Grzegorza Krawca: 

6.„Wnioskuję instalację lampy oświetlenia ulicznego przy sklepie P. Anny Tryki. 

Oświetlenie jest ułatwieniem dla klientów zwłaszcza w okresie jesienno-zimowym.” 

 

Wnioski radnego Stanisława Rybaka: 

4.„Proszę zwrócić się do Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli o wybudowanie 

przyczółków betonowych pod drogą powiatową na rurze spustowej w miejscowości 

Witkowice obok posesji p. W. Janowskiego. Brak przyczółków powoduje osuwanie się 

pobocza i zagraża bezpieczeństwu.” 

5.„Proszę też o zwrócenie się z wnioskiem o zainstalowanie słupków odblaskowych na 

odcinku nowo wybudowanej drogi na ciągu ostrych zakrętów w miejscowości 

Witkowice. Ostre zakręty i wysoki nasyp poboczy i brak widoczności powoduje duże 

zagrożenie bezpieczeństwa.” 

Ad. VII. Godz.1141 

Na tym zakończono obrady XIII sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


